

Martin Pack



Martin wuchs in Hertfordshire in Großbritannien auf und praktiziert seit 2001 Vipassana. Im Jahr 2002 absolvierte er bei Phra Ajahn Ofer seinen Basis-Kurs im Wat Phra Dhatu Sri Chomtong.

Nach diesem ersten Kurs kehrte Martin über viele Jahre immer wieder in den Tempel zu Retreats zurück, assistierte Kuhn Thanat bei seinen Kursen und wurde schließlich nach einem längeren Aufenthalt dort im Jahr 2009 selbst Lehrer. Seitdem hat er Kurse in Italien, Großbritannien, Frankreich, Österreich, Kanada, Israel, Griechenland und Costa Rica gegeben.

Martin ist seinen Lehrern sehr dankbar, die ihn über all die Jahre begleitet und ihm vertraut haben.

(English version)

Martin was born and raised in Hertfordshire, UK. He has been practicing Vipassana meditation since 2001 and in 2002 he took his basic course in Wat Phra Dhatu Sri Chomtong with Phra Ajahn Ofer.

After his first Vipassana, Martin returned many times to the Northern Thai Temple, eventually, spending a longer time at the temple. He helped assist the head teacher of the international department Khun Thanat Chindaporn and in 2009 he became a Vipassana Teacher. Since then, he has taught courses in Italy, United Kingdom, France, Austria, Canada, Israel, Greece, and Costa Rica.

Martin is very grateful for his teachers who have guided and trusted him over all these years.